



## 第六屆腎心健康慈善跑 - 選手包代領授權書

### The 6<sup>th</sup> Power of Love Charity Run – Runner's Pack Collection Authorization Letter

本人\_\_\_\_\_，身份證明文件號碼(首 4 個位)\_\_\_\_\_，  
現授權\_\_\_\_\_先生/小姐，代表本人領取愛心力量第六屆腎心健康慈善跑  
選手包一份，並謹作以下聲明：

1. 本人明白所領取之選手包只供本人使用，不得轉讓。
2. 本人願意提供個人資料予愛心力量，並明白該機構遵從香港法例第 486 章<個人資料(私隱)條例>規定，只供該活動核實身份之用。

I, \_\_\_\_\_, with HKID Card/Passport No. (First 4 characters) \_\_\_\_\_,  
hereby authorize Ms. / Mr. \_\_\_\_\_, to pick up the runner's pack on my  
behalf and I declared that:

1. I fully understand that the runner's pack is only for my own use, and not transferable.
2. I agree to provide my personal information to Power of Love, and understand that those information will only be used to verify my identity for event use under Chapter 486 <Personal Data (Privacy) Ordinance> of the laws of Hong Kong.

簽署 Signature:

日期 Date:

註 1: 姓名及身份證明文件號碼必須與委託人的香港身份證明文件相符。

Remark 1: The above name and number must be the same as in the HKID Card/Passport of the authorizer.

註 2: 於領取選手包時，受託人必須出示其身份證明文件正本以及委託人身份證明文件副本供核對，未能出示或與上列所填資料不符，恕未能辦理領取手續。

Remark 2: The authorized person must provide an original of his/her HKID Card/Passport as well as a copy of authorizer's HKID Card/Passport for verification. Those who are unable to provide the documents or with documents which do not match the information provided, would not be allowed for the pickup.